
                                       ACTA JUNTA DE L’AFA _ ESCOLA MAS MARIA 

DATA:12/12/2024          LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA ZOOM   HORA: 21.30h 

Assistents: Elina Desylla (presidenta), Hector Sampedro (tresorer), Cristina Belmonte (secretaria), 

Anouk D. (Comissió Comunicació), Anna C. (Comissió Sostenibilitat), Mariana (Comissió Biblioteca), 

Irene V. (Comissió Festes), Rosa S. (Comissió Educació i Equipaments), Anna R. (Comissió Famílies 

Nouvingudes). 

Inicia la reunió l'Elina, com a presidenta, fent un resum de la reunió del consell municipal on entre 

altres coses l’Escola Mas Maria va fer la primera Eco Assemblea, robòtica té 2 mestres nous, es fa 

e-twining amb altres escoles d’altres països. S’està mirant de replantejar els patis de les escoles. 

Segueix el projecte 4 cordes. 

També es fa resumen de la comissió mixta del menjador i es faria una reunió amb Saned a desembre. 

Per altra banda, per organitzar millor les difusions en el grup de delegats de l’escola, es demana que 

una persona sigui l’encarregada de penjar-ho després de donar el vistiplau, amb tota la informació. 

La Cristina, la secretaria, demana que es faci el canvi al banc i demana a les comissions que per tal de 

rebre el pagament que han efectuat, enviïn al mail de tresoreria totes les dades: nom, núm. de 

compte, motiu del cobrament, comissió qui el fa i els tiquets o factures. 

L’Hector, com a tresorer, veient que els números de socis de l’AFA són bons, proposa no fer 

recordatori als que encara no són socis que es facin. S’aprova no fer recordatori. 

 

COMISSIÓ COMUNICACIÓ- Anouk D. 

Ara mateix necessiten més mans, ja que tenen molta feina i algunes de la comissió no s’hi poden 
dedicar tant.  

Per a fer algun post segons el calendari de Cabrils, es decideix que dos mesos abans s’aprovarà a 
Junta que es fa i que no i quina comissió fa el text per tal de publicar.  

Per tal de felicitar per Nadal es farà una fotografia el dia de les cançons de l’escola i també es farà una 
postal de Nadal. 

Ara també han de publicar les grues recaptades per la Marató de TV3. 

COMISSIÓ SOSTENIBILITAT- Anna C. 

Hi haurà una taula d’Escola Verda, on hi seran l’Escola Mas Maria, l’Escola L’Olivera i l’Ajuntament. 
L’Anna hi formarà part. 

 

COMISSIÓ BIBLIOTECA- Mariana 

L’escola ha decidit que el contacontes es farà a l’hora del pati. 

La comissió creu que amb dues persones ja són suficients, no els hi calen més persones. Ara són 4. 



Per la compra de llibre de l’escola, es demanarà a l’escola quins contes necessiten i es compraran en 
funció del que diguin. 

Cada quinze dies la comissió de Biblioteca vol fer una recomanació d’un llibre, però volen parlar amb 
l’escola i amb la comissió mixta de biblioteca. 

 

COMISSIÓ MENJADOR- Elina D. 

Al gener es vol fer les visites al menjador per les famílies nouvingudes i al març per la resta de 
famílies. 

Anna C. entra al grup de cerca d’empreses menjador. 

Per l’enquesta que es fa conjunta amb Comissió menjador, Comissió extraescolars, i Comissió 
Famílies nouvingudes, faran un grup de whatsapp per tal de realitzar conjuntament l’enquesta. 

En el procés de selecció d’empreses menjador, ara mateix es troben en el punt de definir criteris i 
enviant a les empreses que han contestat un mail demanant pressupost i criteris. 

Es va parlar amb l’escola que en els comunicats referents a la cerca d’empresa de menjador que els 
mails que enviessin a les famílies fossin més sintètics. 

 

COMISSIÓ FESTES – Irene V. 
 
La festa de Nadal és demà. Ja està tot llest, no calen més voluntaris. 
En el tema de Carnaval, a la tornada de les vacances tenen una reunió amb l’Olivera. En el post de 
pluja d’idees va haver-hi poca participació. Es vol fer un recordatori. 
 
Ja que l’Elena (conserge) demà a la festa es queda de forma voluntària a ajudar en tot el que 
necessitem, sobretot tema llums i gestió d’equip, s’ha plantejat fer un detall. S’aprova i ara falta 
valorar que fer-hi. 
 
COMISSIÓ D'EDUCACIÓ - Rosa 

S’ha fet el post de 4 regals per Nadal i la reacció és positiva. 
La xerrada trimestral també les reaccions de la gent in situ era positiu, però encara no s’ha contestat 
a l’enquesta. 
El mindfulness es vol presentar al pròxim consell escolar. 
Al gener la Rosa deixa aquesta comissió, ja que també ajuda a la Junta i està alhora a equipaments.  
 
COMISSIÓ EXTRAESCOLARS -  Diana P. 

Tot i que la Vocal no està present, vol deixar constar que: 

- S’han de fer esmenes en el contracte amb Naifar 
- Es segueixen avaluant presencialment totes les activitats. 
- I han de preparar l’enquesta que es farà al gener. 

 

 

 



COMISSIÓ EQUIPAMENTS - Rosa S. 

Es vol replantejar el grup de voluntaris, s’eliminarà el grup de whatsapp i es farà a través del TPV cada 
cop que es necessiti. 

Pel grup que s’està encarregant de fer els estatuts hi falta gent. 

Demà tenen la reunió amb l’escola pel tema tobogan. (13/12/24) 

Està acabant d’organitzar els voluntaris que es necessiten per comissions. 

 

COMISSIÓ FAMÍLIES NOUVINGUDES- Anna R. 

El tema Marató de TV3. Ja està tot enviat i ens han donat les gràcies pel nostre esforç solidari! 

A l’última reunió es va comentar de fer un parell de preguntes a les famílies nouvingudes però 
després de la reunió de delegats és millor deixar-ho i fer l’enquesta directament. 

 
A les 23:00 h es dona per finalitzada aquesta reunió i s'estén aquesta acta amb el vistiplau de la 
presidenta en funcions. 

 
Elina Desylla 
Presidenta 


